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Na  mimořádném  jednání  se  dnes  sešli  radní  Libereckého  kraje,  aby  odsouhlasili
Memorandum o spolupráci při zajištění zdravotních služeb v areálu frýdlantské nemocnice
pro území mikroregionu Frýdlantsko. Dokument podpořili napříč koalicí jednomyslně poté,
co jej  schválili  ve středu 19.  září  2018 na svém pravidelném zasedání zastupitelé města
Frýdlant.  Pro  bylo  všech  devatenáct  přítomných  zastupitelů.  K  vyjádření  memorandum
dostanou v úterý 25. září 2018 zastupitelé Libereckého kraje.

„Hlavní důvod, proč již od října 2015 jednáme s Nemocnicí Frýdlant a s městem je, že obyvatelé
Frýdlantska nemohou zůstat bez akutní péče, kterou musí zajistit Liberecký kraj. A pokud by tam po 1.
lednu 2019 nebyla k dispozici, tak budeme muset zajistit další výjezdovou sanitu pro ZZS LK, což by
nás mohlo stát pět milionů korun ročně. Proto jsme také připraveni se zavázat, že touto částkou
podpoříme funkční nemocnici fungující ve frýdlantském výběžku pro občany,“ zdůraznil hejtman
Libereckého kraje Martin Půta.

Pokud  memorandum  zastupitelé  Libereckého  kraje  podpoří,  rozeběhne  se  proces  vedoucí
k převzetí 100 % podílu bez právních a faktických vad na společnosti Nemocnice Frýdlant s.r.o.
Krajskou nemocnicí Liberec. K převodu výlučného podílu podle memoranda dojde za kupní
cenu maximálně 30 milionů korun, přičemž kupní cena podílu bude stanovena na základě
ocenění  učiněného  nezávislým  auditorem  či  soudním  znalcem  anebo  znaleckým  ústavem.
 Ostatní parametry smlouvy o koupi podílu budou vycházet z běžných obchodních zvyklostí a
standardních smluvních podmínek v obdobných transakcích, s  tím, že kupní cena by byla
rozložena nejméně do třech splátek splatných vždy v měsíci září v letech 2019, 2020 a 2021.

„Jsem velmi rád, že zastupitelé Frýdlantu jednomyslně souhlasili s textem předloženého Memoranda,
které zajišťuje možnost dalšího jednání o budoucnosti frýdlantské nemocnice a hlavně péče o 25 000
obyvatel frýdlantského výběžku. Hlavně bych rád poděkoval vedení Krajské nemocnice v Liberci za
pozitivní přístup,“ uvedl náměstek hejtmana pro rezort zdravotnictví MUDr. Přemysl Sobotka
s tím, že je třeba poděkovat i starostovi Danu Ramzerovi a místostarostovi Jiřímu Stodůlkovi.
„Věřím, že memorandum najde podporu i u krajských zastupitelů, stejně jako ji našlo u Rady kraje,“
dodal MUDr. Sobotka.


